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• Verdievel Katrien: vertegenwoordiger detailhandel bad 

• Pelgrim Erwin: plaatsvervanger  detailhandel stad  

• Didier Boydens: plaatsvervanger detailhandel bad 

• Nowé Steffi: vertegenwoordiger landbouw  

• Averein Philip: vertegenwoordiger Horeca Nieuwpoort  

• Schramme Luc: plaatsvervanger detailhandel stad 

• Verbrugge Marijke: vertegenwoordiger detailhandel stad  

• Maenhout Steve: plaatsvervanger Unizo Nieuwpoort  

• Deconinck Isabelle: vertegenwoordiger vastgoedsector 

Uitgenodigd :  

• Vanden Broucke Geert: Burgemeester Stad Nieuwpoort  

• Martens Michelle: Diensthoofd Toerisme Stad Nieuwpoort 

Verontschuldigd:  

• Romeo Rau: vertegenwoordiger visserijsector  

• Paeme Luc: vertegenwoordiger Unizo Nieuwpoort (ondervoorzitter) 

Bespreking met de Burgemeester 

1) Werken Langestraat  

- Fase 1 tussen Pieter Deswartelaan en kruispunt Arsenaalstraat/Ieperstraat. 
Het aanbestedingsdossier wordt voorgelegd aan de gemeenteraad van 17 december 2020. Tevens 

wordt dit volgende week overgemaakt aan de subsidiërende overheid (ikv riolering). Na goedkeuring 

gemeenteraad/VMM gaat dit in aanbesteding. Publicatie hopelijk januari/februari. Aanbesteding 

maart/april. Als alles vlot verloopt starten deze werken bij voorkeur voor de zomer 2021. 

 Kruispunt Markstraat/Oostendestraat en Langestraat blijft steeds open 

 Omleiding via Ventweg Kaai 

 In totaal sneuvelen in deze fase 9 parkeerplaatsen. 

 

- Fase 2 vanaf Ieperstraat tot Recollettenstraat.  



 
 
Oorspronkelijk pas voorzien 2023. Ikv een versnelde uitvoering van rioleringsprojecten en 

relanceplan, werd een oproep gedaan voor rioleringssubsidies voor ‘snelle projecten’. 2 voorwaarden 

: voorontwerp moet dit jaar nog binnen bij de subsidiërende overheid (ikv riolering), de werken 

moeten aanbesteed zijn voor oktober 2021. we kregen bericht dat de Minister de rioleringssubsidie 

Langestraat fase 2 goedkeurde, waardoor dit project in stroomversnelling komt. Studiebureau is 

momenteel bezig met opmaak voorontwerp. Realistische start is 2022 (hopelijk aansluitend op de 1ste 

fase). 

 Aantal parkeerplaatsen in Fase 2 blijft gelijk als huidige situatie. 

- Communicatie : gezien de minister de fase 2 goedkeurde, komt de Langestraat nu in de pers. 
In voorjaar van 2021 van zodra de werken gegund werden, is een informatievergadering 
voorzien voor bewoners en handelaars.  
 

Het concept is vergelijkbaar met de Marktstraat, met volgende wijzigingen :  

• rijweg in lichtgrijze asfalt, dubbelrichtingsverkeer (smalle rijweg 5m ipv 5,4m ikv snelheid 
fietszone 30km/u); 

• rond de bomen staan blokhagen ipv boomroosters; 

• geen erf, dus niet op straat lopen. 
De LER vraagt of het mogelijk is rekening te houden met de opmerkingen (aantal parkeerplaatsen, 
parkeerduur enz…) en hen te betrekken bij de verdere invulling van de straat.   

2) Circulatieplan 2.0 – kerstvakantie  
- Zelfde regeling als deze zomer.  
- Albert I Laan zal enkel worden afgesloten van 14.00 u. tot 17.00 u. als het te druk zou zijn. 

Normaal gezien zal dit niet nodig zijn.  
 

3) Kerstversiering  

- Er werd extra geïnvesteerd in kerstversiering om zo aangenaam mogelijk te maken.  

- Maar de mensen verwachten altijd meer en meer.  

- Probleem met kabel in de Albert I Laan zou intussen moeten opgelost zijn.  

 

4) Parkeerbeleid Marktstraat  

- De burgemeester luistert naar de verschillende meningen hieromtrent.  

- Uniform parkeerbeleid in stadskern is noodzakelijk.  

- De burgemeester stemt in met voorstel LER om een bevraging te doen bij alle handelaars in 

de Marktstraat en Oostendestraat. Het resultaat van de bevraging zal worden overgemaakt 

aan het CBS en de VKC.  

- De LER is voorstander om Shop & Go plaatsen in te voeren in Nieuwpoort. De burgemeester 

is niet direct een voorstander van dit systeem, maar zal het wel meenemen naar de 

toekomst toe.  

5) Varia 



 
 

▪ Tramhalte Nieuwpoort-stad (Kaai) is aan het verloederen en heeft dringend een 

opknapbeurt nodig. → Stad Nieuwpoort heeft dit al doorgegeven aan De Lijn. De 

stad stuurt om De Lijn 50% te laten meebetalen in de aanpassingen. 

▪ Deel rozen op de Kaai werden onlangs weggenomen → het is de bedoeling dat alle 

rozen verdwijnen en vervangen worden door onderhoudsvriendelijk groen. Het 

onderhoud van de rozen is te arbeidsintensief en dus te duur. 

▪ Wordt de tramhalte in Nieuwpoort-bad verplaatst?  → de burgemeester is niet op 

de hoogte van een eventuele verplaatsing. Maar dit kan wel zijn.  

▪ Kan de LER de dagorde GR vooraf ontvangen → De dagorde staat telkens ongeveer 

een week voordien op de website. DLE zal telkens deze link een paar dagen 

voorafgaand aan de GR doorsturen naar de LER.  

▪ Crisiscel → sedert begin van corona zijn er heel veel vergaderingen geweest. In het 

begin dagelijks, nu nog 2 à 3x per week. In de crisiscel zetelen alle A-diensthoofden. 

(AD, Preventie, HR, communicatie, + afdelingshoofden TD, sociaal huis en 

administratie) . Op regelmatige basis wordt advies gevraagd aan de andere 

diensthoofden zoals DLE, evenementen, toerisme, enz… Bepaalde vragen en/of 

adviezen van de handelaars kunnen via de diensten worden doorgegeven. Zelf 

zetelen in deze cel is niet mogelijk.  

▪ Wordt er gewinkelhierd door onze stad?  Kan een systeem worden uitgewerkt zodat 

de eigen handelaars/ondernemers meer kans hebben om in aanmerking te komen 

voor werken/diensten van de Stad Nieuwpoort? → deze vraag werd niet concreet 

behandeld.  

▪ Er werden de laatste tijd opnieuw veel boetes uitgeschreven – wat is de reden 

hiervan → nieuwe GAS ambtenaar is van start gegaan.  

▪ Horeca Nieuwpoort vraagt of nu al kan beslist worden om de terrassen opnieuw te 

mogen uitbreiden en langer te plaatsen en of de terrassentaksen opnieuw kunnen 

worden afgeschaft. → de burgemeester deelt mee dat het nog te vroeg is om deze 

beslissing te nemen. Dat het stadsbestuur eerst wenst af te wachten hoe deze crisis 

en de maatregelen zullen duren.  

 

SLOT: De LER stelt zich de vraag van wat het nut is van deze adviesraad als er toch geen rekening 

wordt gehouden met de gegeven opmerkingen en adviezen en hoopt dat er in de toekomst meer 

rekening met hen kan gehouden worden.  

De burgemeester benadrukt dat het voor iedereen een moeilijk jaar is en dat het noodzakelijk is 

dat iedereen aan hetzelfde zeil moet trekken.  

 

 

 



 
 

Verslag  Lokaal Economische Raad 

1) Goedkeuring verslag 3 november 

▪ Geen opmerking.  

▪ LER vraagt aan DLE om verslagen eerder door te sturen.  

2) Shoppingevent 2021 – bespreking concept  

▪ Nina weekend is te duur. (+50k) 

▪ Alternatief is zelf iets uitwerken/organiseren.  

▪ Voorstel van de Dienst Toerisme en evenementen Sunset Summer Shopping 

wordt niet positief onthaald door de LER omdat er gevreesd wordt voor te 

weinig deelnemende handelaars.  

▪ Voorwaarde = 75% deelnemende handelaars.  

▪ LER stelt voor om te focussen op een volledig weekend. 1ste weekend van 

juni.  

▪ Binnenruimte is noodzakelijk volgens LER.  

▪ Voorstel van toerisme en evenementen werd overgemaakt. Het concept zal 

verder worden uitgewerkt met een kleine werkgroep om op de volgende LER 

terug te bespreken.  

 

3) Toelichting alternatief programma ‘Winters Nieuwpoort’ 

➔ Michelle heeft een toelichting van het ‘Winters Nieuwpoort’ programma. (zie 

persbericht) 

➔ De LER is zeer enthousiast over deze activiteit.  

4) Deelname VOKA Open Bedrijvendag 2021 Noordvaart  

➔ Deelname werd goedgekeurd door het CBS.  

➔ In januari zit DLE samen met de VZW Noordvaart, dienst evenementen en VOKA 
voor de uitwerking.  
 

5) Nieuwjaarskaart Nieuwpoortse ondernemers  

➔ Voorstel werd niet weerhouden door het CBS.  

➔ LER zal zelf een nieuwjaarskaart versturen naar alle handelaars. Met positieve 

boodschap en link naar website met voorstelling alle leden.   

➔ Karel en Wibo bekijken dit.  

 

6) Heropstart 10% actie – verlenging geldigheid punten 

➔ Geldigheid van de punten werd verlengd t.e.m. 31 mei 2021 

 

7) Varia 

a) LER in NUS → voorzien voor editie maart-april 2021 



 
 

b) GECORO → Schepen Gheeraert vraagt aan de LER dat eventueel kandidaten zich 

kenbaar maken. CV + motivatiebrief versturen naar DLE. In 2021 zal 

waarschijnlijk de GECORO een nieuwe invulling krijgen.   

c) In 2021 zal op regelmatige basis een medewerker van de Stad worden 

uitgenodigd op de LER om toelichting te geven over bepaalde dossiers. 

(wegenwerken, evenementen, toerisme, enz…) 

.   
 
 
 
Voor verslag  
Sarrazijn Mike   

 
 
 


